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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA 
DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
DE DATA 26 DE JUNY DE 2006 

Lloc de la reunió:  Bunyola, Sala d’Actes de la Casa Consistorial 
Data:  26 de juny de 2006 
Hora de començament:  20:05 hores 
Hora d’acabament:  20:40 hores 
President:  Maria Cabot Payeras 
Membres presents:  Cristina Munar Prats 

Francisco Sastre Vera 
Rubén de Enrique Llull 
Gabriel Batle Quetglas 
Pedro Martorell Pascual 
José Ibáñez Sánchez 
Miquel Negre Cabot 
Antònia Juan Solà 
Sebastià Mateu Balle 
Bartomeu Togores Solivellas 
Guillem Riera Colom 

Membres que excusen 
la seva absència:  Miquel Mateu Roig 
Caràcter de la sessió:  Extraordinària 
Convocatòria:  Primera 
Secretari:  Catalina Magdalena Servera Gual 
Interventora:  Maria del Mar Gual Bigas 

1. PROPOSTA DE LA COMISSIÓ ESPECIAL DE COMPTES, DE DATA 20 
DE  JUNY  DE  2006,  SOBRE  L’APROVACIÓ  INICIAL  DEL  PRESSUPOST 
GENERAL I LA PLANTILLA DE PERSONAL PER A L’ANY 2006. 

La  Sra.  Batlessa  llegeix  de  la  proposta  de  la  Comissió  especial  de Comptes 
que diu: 

PROPOSTA D’APROVACIÓ INICIAL DEL PRESSUPOST GENERAL I 
PLANTILLA PER A L’EXERCICI 2006 

De conformitat amb el que disposen els articles 168 i 169 del RDL 2/2004, de 5 
de març, pel que s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes
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Locals i  l’article 18 del RD 500/1990, de 20 d’abril, pel que es desenvolupa el 
Capítol I del Títol VI de la Llei 39/1988, de 28 de desembre. 

Vist l’informe d’Intervenció de data 16 de juny de 2006. 

Es proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció del següent acord: 

1.  Aprovar  inicialment  el  Pressupost  General  de  l’Ajuntament  de  Bunyola  per  a 
l’exercici  2006,  juntament  amb  les  seves  Bases  d’Execució,  i  amb  el  resum  per 
capítols següent: 

PRESSUPOST GENERAL 2006 
RESUM PER CAPÍTOLS 

PRESSUPOST D’INGRESSOS 

CAPÍTOL 

A.  1  IMPOSTS DIRECTES  1.004.731,41 
euros 

2  IMPOSTS INDIRECTES  515.188,10 euros 

3  TAXES I ALTRES INGRESSOS  1.127.038,79 euros 

4  TRANSFERÈNCIES CORRENTS  1.014.630,17 euros 

5  INGRESSOS PATRIMONIALS  6.000,00 euros 

7  TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL  274.929,69 euros 

9  PASSIUS FINANCERS  750.000,00 euros 

TOTAL  4.692.518,16 euros 

PRESSUPOST DE DESPESES 

CAPÍTOL 

1  DESPESES DE PERSONAL  1.371.975,90 euros 

2  DESPESES CORRENTS DE BÉNS I SERVEIS        1.502.340,55 euros
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3  DESPESES FINANCERES  65.905,68 euros 

4  TRANSFERÈNCIES CORRENTS  554.152,81 euros 

6  INVERSIONS REALS  1.147.083,96 euros 

7  TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL  39.739,60 euros 

9  PASSIUS FINANCERS  11.319,66 euros 

TOTAL  4.692.518,16 euros 

2. Aprovar inicialment la plantilla de personal, comprensiva de tots el llocs de treball reservats 
a funcionaris i personal laboral. 

3.  Exposar  al  públic  el  Pressupost General  per  a  l’exercici  2006,  les  Bases  d’Execució  i  la 
plantilla de personal, durant un termini de quinze dies, mitjançant anuncis en el BOIB i al tauler 
d’anuncis de l’Ajuntament, a efectes de presentació de reclamacions pels interessats. 

4.  Considerar  elevats  a  definitius  aquests  acords  en  el  cas  de  que  no  es  presenti  cap 
reclamació. 

5. Remetre una còpia a l’Administració de l’Estat i al Consell de Mallorca. 

La Sra. Batlessa demana si hi ha intervencions. 

La Sra. Munar manifesta que a la sessió de la Comissió Especial de Comptes 
de data  19 de maig  de 2006  va  demanar  una  documentació  que  no  se  li  ha 
donat fins avui i que a damunt no és el que va demanar. Diu que ha passat un 
mes i més d’una setmana i reitera que no ha rebut el que va demanar. Vol que 
la secretària en prengui nota  i que en quedi constància. Diu que va demanar 
despeses  dels  òrgans  de  govern  i  en  aquesta  sessió  d’avui  se  li  dona  una 
relació  de  regidors  i  no  surten  els  alts  càrrecs  ni  altres  partides,  que  són 
despeses d’òrgans de govern. Finalitza dient que falta documentació i que hi ha 
hagut temps suficient per fer les coses ben fetes. 

La Sra. Munar continua la seva intervenció i diu que, mirant el pressupost i fent 
una  anàlisi,  es  veu  com  respecte  dels  ingressos  patrimonials,  la  quantia  de 
6.000 euros li sembla bastant desmesurada; quan normalment l’Ajuntament de 
Bunyola tenia 100 o 200 euros que és el més lògic. Diu que el fet que hi hagi 
6.000 euros vol dir que es va fer una operació a l’any 2004 que ella creu que es 
va  enfocar  malamet,  que  és  el  tema  del  poliesportiu,  perquè  es  va  posar  a 
disposició  de  l’Ajuntament  dos milions  doscents mil  euros,  que estan pagant 
interessos des del primer moment i que la quantitat que es paga és superior a 
la  que  es  rep.  Per  això,  la  Sra.  Munar  diu  que  es  perden  doblers  per  una
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operació que el seu grup ja va advertir que no era correcta a l’any 2004, quan 
es va signar. 

La  Sra.  Munar  diu  que  no  li  va  semblar  correcta  que  es  posessin  tots  els 
doblers,  2.200.000  euros  ,  al  compte  ,  quan  necessitaven  els  dobles 
progressivament. Creu que hauria estat més lògic posar els doblers a una altra 
compte de crèdit o mitjançant un altre tipus de financiació. Afegeix que ara es 
paguen  les conseqüències:  tenim doblers disponibles, paguem  interessos per 
ells, però que no hagués estat necessari tenirlos disponibles. 

La Sra. Munar  es  refereix  al  capítol  de  passius  financers  dient  que  es  varen 
posar 750.000 euros per dues obres: aparcament i poliesportiu, i aquestes dues 
obres  estan  subvencionades,  per  la  qual  cosa  si  s’hagués  fet  bé  la  feina  no 
haria  estat  necessari  demanar  aquests  doblers  ens  préstecs.  Troben  que  ha 
estat  una  mala  gestió  imputable  a  l’Ajuntament  però  que  es  reflecteix  en  un 
endeutament pel poble. 

La Sra. Munar també fa referència al capítol d’empreses municipals, dient que 
s’hi  estableixen  10.000  euros  per  a  la  ràdio  municipal,  quan  la  ràdio  va 
demanar una partida superior. Diu que segons el Reglament de  les Hisendes 
Locals es durà a Ple el que hagi presentat l’organisme i en aquest cas es posen 
10.000  euros  que  no  surten  de  cap  document  que  ha  presentat  la  ràdio 
municipal diu que ho ha pres l’equip de govern d’allà on han volgut. Diu que no 
han posat el que la ràdio demanen i que la ràdio sap el que necessita per poder 
funcionar. Diu que 10.000 euros no li basten per res. 

La Sra. Munar fa referència a l’article 168 del Real decret d’ Hisendes Locals i 
diu que en aquest cas no es compleix el que preveu l’esmentat article. 

La Sra. Munar diu que en relació a  la partida de despeses, al Capítol  I  i  II,  a 
personal i a bens i serveis cada any puja molt més que l’IPC, i a despeses de 
personal la mitja sempre és un 14, un 30, un 9. Troben que cada any no s’estan 
controlant  les  despeses  en personal. Diu  que  si  es  fa  la  comparativa  amb el 
que  es  gasta  en  inversions,  que  també  ha  disminuït  un    30%,  veiem  que  el 
percentatge en el que invertim, que és el que el poble se’n duu de profit i no les 
despeses  d’òrgans  de  govern,  hi  ha  que  un  32,52%  del  que  es  destina  a 
inversions, és el que es destina al pagament dels òrgans de govern. Troba que 
no es correcta que aquesta quantitat sigui tan elevada i que aquest pressupost 
no està ajustat. 

La Sra. Juan vol contestar que aquest ha estat un pressupost consensuat i a on 
tots els membres de l’equip de govern han intentat ajustar al màxim.
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Intervé el Sr. Mateu Batle i diu que com ja va manifestar a la Comissió especial 
de Comptes, vol agrair a la regidora d’Hisenda, que atès el poc temps que duu, 
i amb l’ajuda d’Intervenció, hagi fet uns pressuposts trist, però reals. 

La Sra. Batlessa  també  vol  donar  l’enhorabona  a  la  regidora  d’Hisenda,  atès 
que  ha  costat  molt  consensuar  aquests  pressuposts  perquè  s’han  hagut  de 
treure doblers d’allà a on no n’hi havia. 

La  Sra.  Batlessa  vol  fer  referència  als  6.000  euros  d’ingressos  patrimonials. 
Explica que és la primera vegada que l’Ajuntament té una Interventora. Afegeix 
que  l’anterior  Secretari  tenia  molta  feina  i  no  podia  dur  a  terme  funcions 
d’Intervenció  ni  assessorament  en  aquest  sentit,  per  això  es  va  dur  a  terme 
l’operació que es va fer en aquell moment no s’hagués fet així avui. 

La  Sra.  Batllessa  també  vol  matisar  que  ella  no  creu  que  hi  hagi  una  mala 
gestió  de  les  obres  subvencionades. Diu  que  creu que   a  totes  les  persones 
que han fet obra dins ca seva els agradaria que el pressupost  inicial coincidís 
amb el pressupost final, perquè sempre hi ha coses a afegir o retocar. Creu que 
en obres d’aquesta envergadura no pot ser tot tan exacte. 

La Sra. Batlessa respon a la intervenció referida al pressupost de la ràdio dient 
que, el capítol de la ràdio es va tractar a la Comissió Informativa General, a on 
hi  havia  dins  l’expedient  tots  les  actes  remeses  per  la  ràdio  a  l’Ajuntament, 
juntament amb  tots els punts que hi havien. Afegeix que un dels punts era el 
pressupost fet pel Consell d’Administració de la ràdio. Demana disculpes per no 
haverlo  inclòs  dins  l’expedient  que  es duu avui  al Ple,  atès  que  considerava 
que  cada  un  dels  regidors  de  la  Corporació  ho  tenia  dins  una  carpeta  que 
específicament es va fer. 

La Sra. Batlessa explica que a data d’avui,  respecte a  la  ràdio, hi ha quatres 
escrits  enviats  i  quatre  escrits  de  partida  remesos,  que  tots  consten  dins 
aquesta carpeta. 

La Sra. Munar diu que ella no té aquesta carpeta. 

La  Sra.  Batlessa  demana  disculpes  i  afegeix  que  no  era  una  informació 
amagada donat que aquests escrits estaven dins l’expedient que es va dur a la 
Comissió Informativa General. 

Finalment, la Sra. Batlessa diu l’Ajuntament cada vegada té més feina a fer i ha 
d’invertir en personal, perquè és molt necessària per poder gestionar millor tota 
la feina. Torna a donar l’enhorabona a la Sra. Juan, regidora d’Hisenda.
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La Sra. Munar  vol  dir  que  tots  estan  d’acord  que  hi  hagi  a  l’Ajuntament  una 
Interventora  i  una  Secretària  atès  que  hi  haurà  més  control  en  tots  aquests 
temes, però afegeix que el PP al 2004 ja va trobar i així es va advertir que no 
es considerava correcte posar 2.200.000 euros al compte, no se’ls va escoltar i 
ara  es  generen  unes  despeses  d’interessos  superiors  als  6.000  euros 
d’ingressos patrimonials. 

La Sra. Munar contesta a la Sra. Batlessa dient que pot ser que a tothom quan 
fa  obres  a  ca  seva  li  desquadri,    però  no  750.000  euros,  que  ja  no  són 
quantitats petites sinó bastants elevades. 

La Sra. Munar diu que respecte al tema de la ràdio, es referia a què l’empresa 
pública ha de presentar els pressuposts davant l’Ajuntament perquè es duguin 
a aprovació, o perquè s’esmenin o es  tornin. Diu que el que s’ha  fet ha estat 
presentar un pressupost de 40.000 euros i només se li ha donat 10.000 euros, i 
que  amb  això  no  poden  funcionar.  Troba  que  el  procediment  no  ha  estat  el 
correcte. Per acabar, afegeix que a Palmanyola també fa  falta més personal i 
estan desbordats amb la recollida de fems. 

La Sra. Juan intervé per dir que en relació a la ràdio, la previsió de despeses, 
que  s’aproven  per  juliol,  i  que  per  tant  comprenen  només  fins  a  final  de 
l’exercici, creu que són suficients perquè la ràdio pugui funcionar. 

La Sra. Munar torna a reiterar que el procediment de donar 10.000 euros sense 
tenir en compte les necessitats de la ràdio no va ser correcte. 

Intervé  el  Sr.  Riera  i  diu  que  ells  estan molt  pendents  d’aquest  Pressuposts. 
Explica que s’ha  fet una  feina molt  important posant al dia  tot el  tema de  les 
liquidacions.  Es  duien  pendents  molts  d’anys  d’aprovar  liquidacions,  a  dia 
d’avui j atenim aprovada la del 2004 i aviat es tancarà el 2005, i probablement 
s’acabarà aquesta  legislatura  al dia. Per  això  vol  donar  l’enhorabona  i  també 
respecte dels pressuposts. Creu que són uns pressuposts valents perquè diu 
que una Administració no ha de tenir por d’endeutarse si així pot prestar millor 
els  serveis,  sobretot  si  es  parlen  de  grans  infraestructures,  com  són 
l’aparcament i el poliesportiu. També troba que és molt important la figura d’un 
aparellador, recorda que ja es va aprovar als Pressuposts del 2004, encara que 
després s’eliminés. Creu que és molt important tenir la figura de l’aparellador a 
un  poble  com  és  Bunyola  i  a  on  la  disciplina  urbanística  és  molt  important. 
Finalitza donant l’enhorabona a la regidora d’Hisenda i a tot l’equip de govern. 

La Sra. Munar comenta que s’alegra que el Sr. Riera es doni l’enhorabona a ell 
mateix atès que forma part de l’equip de govern. També diu que es va demanar 
si es podia incloure una factura de ................ SL , que és una factura pendent 
de  Palmanyola, demana si s’ha ficat al Pressupost.
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Intervé  el  Sr.  Sastre  i  diu  que  va  demanar  si  dins  aquest  Pressuposts  es 
podrien introduir subvencions per l’obra de la parròquia de Palmanyola. 

La Sra. Batlessa diu que el Pressupost ja està tancat. Diu que això no lleva que 
se’n  pugui  parlar  per  als  propers  Pressuposts  que  es  té  projectat  que  es 
tanquin a final d’aquest any. 

Es sotmet a votació la proposta de la Comissió Especial de Comptes, de data 
20  de  juny  de  2006,  sobre  l’aprovació  inicial  del  Pressupost  General  i  la 
Plantilla de Personal per a l’any 2006, i s‘obté el següent resultat: 

Vots a  favor: 7, de  la Sra. Batlessa  i Sr. Martorell  (EI), Sr. Negre  i Sra. Juan 
(PSIBPSOE) i Srs. Mateu Balle i Togores (PSM), Sr. Riera ( UM ). 
Vots en contra: 4, dels Srs. Munar, Sastre, de Enrique i Batle (PP). 
Abstencions: 1, del Sr. Ibáñez. 

El  Sr.  Ibáñez  explica  que  la  seva  abstenció  és  deguda  pel  fet  que  ell  té  un 
càrrec dins el Consell d’administració de la ràdio i vol ser coherent. 

Per tant, la proposta és aprovada. 

2.  PROPOSTA  DE  LA  COMISSIÓ  ESPECIAL  DE  COMPTES  SOBRE 
L’APROVACIÓ  DE  LA  MODIFICACIÓ  DE  L’ORDENANÇA  FISCAL 
REGULADORA  DE  LA  TAXA  PER  A  LA  PRESTACIÓ  DEL  SERVEI 
D’ESCOLETA MUNICIPAL. 

La  Sra.  Batlessa  llegeix  de  la  proposta  de  la  Comissió  especial  de Comptes 
que diu: 

PROPOSTA DE MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA FISCAL REGULADORA 
DE  LA  TAXA  PER  LA  PRESTACIÓ  SERVEI  D’ESCOLETA  MUNICIPAL 
INFANTIL 

Primer.  Aprovar,  amb  caràcter  provisional  i  d’acord  amb  la  documentació  que 
s'adjunta,  la modificació de  l’Ordenança Fiscal  reguladora de  la  taxa per  la prestació 
servei d’escoleta municipal infantil. 

Segon. Sotmetre  l'expedient a  la  tramitació  i  a  la publicitat  preceptiva, mitjançant  la 
publicació d'anuncis en el tauler d'edictes de l'Ajuntament i en el BOIB, per un termini 
de 30 dies hàbils. Durant aquest termini, els interessats conformement a l'article 17 del
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RDL  2/2004,  de  5  de  març,  podran  examinar  l'expedient  i  presentarhi  les 
reclamacions que tenguin per convenients. 

Tercer. En el  cas que no  s'hagin presentat  reclamacions,  conformement a  l'art.17.3 
del  RDL  2/2004,  de  5  de  març,  els  acords  anteriors  es  consideraran  aprovats 
definitivament sense cap més tràmit. 

MODIFICACIÓ  DE  L’ORDENANÇA  FISCAL  REGULADORA  DE  LA  TAXA  PER  LA 
PRESTACIÓ SERVEI D’ESCOLETA MUNICIPAL INFANTIL. 

Article 4rt. Quantia. 
La  quantia  de  la  taxa  regulada  en  aquesta  Ordenança  serà  la  fixada  a  les 
tarifes que es detallen a continuació: 

Euros 
a)  Matrícula d’inscripció.................…………..................................  85,00 

b)  Quotes mensuals: 

  Serveis escoleta: de 9 a 12 h i de 14:30 a 16:30 h....................  135,00 
  Servei addicional guarderia: de 7:30 a 9 h i de 13:30 a 14:30 h..  22,00 
  Monitor nadons de 0 a 1 any: de 12 a 13 h.................................  10,00 

c)  Menjador (de 12 a 13 h): 

Dinar/dia………………………………..................................................  4,20 

Entrada en vigor: curs 20062007. 

La  Sra.  Batlessa  dóna  la  paraula  al  Sr.  Mateu  Batle,  regidor  d’Educació  i 
Cultura 

El  Sr.  Mateu  Batle  diu  que  com  ja  es  va  parlar  a  la  Comissió  Especial  de 
Comptes  de  pujar  la  quota  de  l’Escoleta  Municipal,  explica  que  es  va  pujar 
perquè hi va haver un acord entre assistenta social, mestres i Ajuntament, a fi i 
a efectes d’adequarlo a enguany. Explica que des de què es va obrir l’escoleta 
no s’havia pujat mai  la  taxa. També diu que creu que no és un augment molt 
significatiu, tenint en compte que duran tres anys no s’ha tocat. El que s’ha fet 
ara  ha  estat  desglossar  els  serveis  que  dóna  l’Escoleta  i  els  han  cobrat. 
Respecte al menjador diu que s’ha pujat envers el  cost  real del menjar. Creu 
que són preus conseqüents, si bé l’Escoleta dóna un servei de qualitat molt poc 
comparable a altres. Comenta que el dèficit pràcticament no existirà. Es preveu 
un dèficit de 3.000 euros anuals per petites coses que puguin sortir. 

El Sr. Mateu Batle diu que encara que hi hagi grups polítics que no vegin bé 
aquesta  pujada,  els  serveis  que  es  donen  s’han  de  pagar,  justament  el  que
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valen, ni més ni manco. Creu que és l’única manera per tenir uns pressuposts 
més alegres i es pugui donar millor serveis als ciutadans. 

La Sra. Munar demana si el càlcul d’aquestes taxes és anual. 

El Sr. Mateu Batle diu que sí, per onze mesos. 

La Sra. Munar diu que des del PP troben que la pujada de la matricula ha pujat 
un 54%, la quota del servei d’escoleta un 30%. Diu que aquesta pujada és molt 
d’un any per s’altre. Finalitza dient que hagués estat millor gestionar l’escoleta 
mitjançant  concessió  administrativa,  la  gestió  de  la  qual  seria  de  l’empresa 
adjudicatària i que l’estudi de l’any 2003 no va ser seriós. 

El  Sr.  Mateu  Batle  diu  que  a  l’any  2003  es  varen  fer  esforços  per  part  del 
regidor que hi havia, el Sr. Bernat Quetglas. Per això vol agrair aquest esforç 
no mirant la pesseta sinó el servei, que és l’educació i que és un servei públic. 
Reitera que el servei que es dóna és municipal  i que creu que no suposa un 
servei massa gravós per a cap família. 

Es  sotmet  a  votació  la  proposta  de  la  Comissió  Especial  de  Comptes  sobre 
l’aprovació de la modificació de l’ordenança fiscal reguladora de la taxa per a la 
prestació del servei d’Escoleta Municipal., i s’obté el següent resultat: 

Vots a favor: 8, de la Sra. Batlessa  , Sr. Ibáñez i Sr. Martorell (EI), Sr. Negre i 
Sra. Juan (PSIBPSOE) i Srs. Mateu Balle i Togores (PSM), Sr. Riera ( UM ). 
Vots en contra: 4, dels Srs. Munar, Sastre, de Enrique i Batle (PP). 
Abstencions: cap. 

En aquest moment, essent  les 20.40 hores,  la Sra. Batlessa aixeca la sessió, 
de la qual s’estén la present acta i jo com a Secretària, en don fe. 

Bunyola, 26 de juny de 2006. 

La Batlessa,  La Secretària, 

Maria Cabot Payeras  Catalina Magdalena Servera Gual


